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Wloclawek, dnia 25 czeruca 2020r.

Pani
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta Wloclawek

OdpowiadajEc na interpelacjg wniesionq puez Paniq podczas Vlll sesji Rady, w sprawie
wybudowania nowoczesnej spalarni odpadow komunalnych, pragng podzigkowac za poruszenie tego
jakze waznego dla Miasta tematu,

Majqc na wzglqdzie dobro mieszkancow, pzed podjgciem ostatecznych decyzji, analizujg
wszystkie aspekty od ekonomicznych po zdrowotne i Srodowiskowe. Zawsze jednak w pierwszej
kolejno5ci kierujg siq dobrem mieszkaicow. Z tego tez wzglgdu, oprocz dotychczas rozwazanych
koncepcji, prowadzone sE rozmowy z jednym z duzych przedsiqbiorstw wfoclawskich, na temat budowy
instalacjitermicznej utylizacji, m. in. odpadow komunalnych. Sqto sprawy skomplikowane pod wzglgdem
prawnym, ekonomicznym jak tez ekologicznym. Naszym celem jest znalezienie takich rozwiqzan aby,
przy rozwiqzaniu problemow zwiqzanych z gospodarkq odpadami komunalnymi, uzyskac rowniez taniq
energig cieplnq i elektrycznq, z kozy6ciE dla finansow mieszkancow,

W rozwiqzywaniu tego typu skomplikowanych spraw, liczg rowniez na pomoc Pani i pozostalych
radnych.

Do wiadomo6ci:
1. Wydzial Organizacyjno - Prawny i Kadr

do nrsprawy nr OP|K.0003.149.2020
2, Biuro Rady Miasta Woclawek


